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Scott Smallwood is a professor of music composition and technology in the Department of Music at the University of Alberta, where 
he also serves as director of the Sound Studies Institute (SSI). He is an active sound artist, composer, and performer who creates works 
inspired by discovered textures and forms through a practice of listening, field recording, and sonic improvisation. 

In addition to composing works for ensembles and electronics, he designs experimental instruments and software, sound installations, 
and audio games, often for site-specific scenarios. Much of his recent work is concerned with the soundscapes of climate change and 
the dichotomy between ecstatic and luxuriating states of noise and the precious commodity of natural acoustical environments and 
quiet spaces. 

He performs as one-half of the laptop/electronic duo Evidence (with Stephan Moore) and has performed with many collaborators, 
including Seth Cluett, Curtis Bahn, Mark Dresser, Cor Fuhler, John Butcher, Pauline Oliveros, Cindy Baker, Marilène Oliver, Sean Caulfield, 
and many others. His work has been presented worldwide, including presentations at the Issue Project Room in NYC, the Burning 
Man Festival in Black Rock City, Nevada, the Hong Kong Arts Centre, and Caramoor Center for Music and the Arts in Katonah, NY. His 
recorded work has been released on Autumn Records, Deep Listening Records, Deptex/Wowcool, and Dead Definition Records.
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Scott Smallwood est professeur de composition musicale et de technologie au sein du département de musique de l’Université de 
l’Alberta où il occupe également le poste de Directeur du Sound Studies Institute (Institut des études sonores/SSI). Artiste sonore, 
compositeur et interprète actif, il crée des œuvres inspirées par les textures et formes qu’il découvre à travers une pratique d’écoute, 
d’enregistrements sur le terrain et d’improvisation sonore. 

En plus de composer des œuvres pour ensembles et de nature électronique, il conçoit des instruments et des logiciels expérimentaux, 
des installations sonores et des jeux audio, souvent destinés à des scénarios spécifiques à un site en particulier. Une grande partie 
de son travail récent porte sur les paysages sonores liés au changement climatique et sur la dichotomie entre les états d’extase et 
d’immersion dans le bruit et la valeur précieuse des paysages sonores naturels et des lieux silencieux. 

Il se produit en tant que moitié du duo laptop/électronique Evidence (avec Stephan Moore) et s’est produit avec de nombreux artistes, 
notamment Seth Cluett, Curtis Bahn, Mark Dresser, Cor Fuhler, John Butcher, Pauline Oliveros, Cindy Baker, Marilène Oliver, Sean 
Caulfield et beaucoup d’autres. Son travail a été présenté dans le monde entier, notamment à l’Issue Project Room à New York, au 
festival Burning Man à Black Rock City (Nevada), au Hong Kong Arts Centre et au Caramoor Center for Music and the Arts à Katonah 
(New York). Ses œuvres enregistrées ont été publiées par les labels Autumn Records, Deep Listening Records, Deptex/Wowcool et Dead 
Definition Records.
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